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PROTOKÓŁ Nr  L/2017 

z L Sesji VII Kadencji Rady Miasta Szczecinek, odby tej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek  

w dniu 16 pa ździernika 2017 roku 

 
Ustawowy skład Rady Miasta : 21 radnych. Obecnych: początkowo 17 radnych, według załączonej listy 

obecności. Spóźniony radny: Jacek Pawłowicz. Od tej pory obecnych 18 radnych. Nieobecni radni:  Grażyna 

Kuszmar, Roman Matuszak i Janusz Rautszko.  

 
Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− powinien być w formie projektu uchwały.ane kworum, tj. 17 radnych i o godz. 9:00 otworzyła sesję,   

− przedstawiła porządek obrad:     

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28.08.2017r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2017 rok. 

4. Uchwała w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielenia ulg w spłacie należności pieniężnych, 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu Szczecinek lub jego jednostkom organizacyjnym, 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną oraz wskazania organów do tego uprawnionych.  

5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości od Powiatu Szczecineckiego. 

6. Uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia w trybie komunalizacji nieruchomości stanowiących własność 

Skarbu Państwa. 

7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

8. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe zasady 

przyznawania dodatków, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Miasto Szczecinek. 

10. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Armii Krajowej-1”  

w Szczecinku. 

11. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Sosnowa” w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

„28 Lutego I-A” w Szczecinku. 

13. Uchwała w sprawie zniesienia pomników przyrody znajdujących się na terenie miasta Szczecinek. 

14. Uchwała  w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn.: „Rehabilitacja seniorów-mieszkańców Miasta 

Szczecinek na lata 2017-2020”. 

15. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Słowiańska-Łódzka w Szczecinku. 

16. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Mickiewicza-Chełmińska w Szczecinku. 

17. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o podziale  Miasta Szczecinek na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic  

i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

18. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o podziale Miasta Szczecinek na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
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19. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani K. Sz. na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 

20. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

21. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek.  

22. Zapytania radnych. 

23.  Zamknięcie sesji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości, wymienionej w pkt 7, 

− wyjaśnił, że przez kilka lat były starania o przejęcie przez Miasto wieży wodociągowej, która w końcu 

została przejęta, nastąpiło zobowiązanie do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, żeby umożliwić właścicielowi terenu realizację planowanej inwestycji, 

− poprzez zmiany w planie podniesiona została wartość przedmiotowej nieruchomości, dlatego przy 

zamianie trzeba było uwzględnić już tę wyższą wartość, 

− odbyła się dyskusja Burmistrza z radnymi z Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej, którzy przekonali, 

że nowa wartość jest mało transparentna, 

− Burmistrza przekonała jednak informacja powzięta później, otóż Burmistrz myślał, że w związku ze 

wzrostem wartości nieruchomości właścicielowi zostanie naliczona opłata planistyczna,  

− Wojewódzki Sąd Administracyjny stoi jednak na stanowisku, że w takim przypadku opłaty planistycznej 

nie należy naliczać, 

− to oznacza, że beneficjent, czyli właściciel skorzystałby na tym podwójnie, uzyskałby wyższą wartość 

nieruchomości przy jednoczesnym braku opłaty planistycznej,  

− Burmistrz uważa, że tak nie powinno być, jeśli radni zdecydują o zdjęciu  projektu uchwały z porządku 

obrad, to trzeba będzie nanieść zmiany w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie. 

 

Do zebranych dołączył spóźniony radny Jacek Pawłowicz. Obecnych 18 radnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− jeśli radni przegłosują wycofanie tego projektu uchwały z porządku obrad, to wówczas zbierze się 

Komisja Budżetowo-Ekonomiczna w celu zaopiniowania poprawek w projekcie uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta Szczecinek na 2017r., 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad propozycją zmiany porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” postanowiła wycofać z porządku obrad projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, wymienionej w pkt 7. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przedstawiła porządek obrad po przegłosowanej zmianie:     

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28.08.2017r. 
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3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2017 rok. 

4. Uchwała w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielenia ulg w spłacie należności pieniężnych, 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu Szczecinek lub jego jednostkom organizacyjnym, 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną oraz wskazania organów do tego uprawnionych.  

5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości od Powiatu Szczecineckiego. 

6. Uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia w trybie komunalizacji nieruchomości stanowiących własność 

Skarbu Państwa. 

7. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe zasady 

przyznawania dodatków, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Miasto Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Armii Krajowej-1”  

w Szczecinku. 

10. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Sosnowa” w Szczecinku. 

11. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

„28 Lutego I-A” w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie zniesienia pomników przyrody znajdujących się na terenie miasta Szczecinek. 

13. Uchwała  w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn.: „Rehabilitacja seniorów-mieszkańców Miasta 

Szczecinek na lata 2017-2020”. 

14. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Słowiańska-Łódzka w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie zmiany statutu Osiedla Mickiewicza-Chełmińska w Szczecinku. 

16. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o podziale  Miasta Szczecinek na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic  

i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

17. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o podziale Miasta Szczecinek na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

18. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani K. Sz. na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 

19. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

20. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek.  

21. Zapytania radnych. 

22.  Zamknięcie sesji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otrzymała od Pana mecenasa Czesława Podkowiaka informację o opublikowaniu w Dz.U. z 2017r.  

poz. 1875  jednolitego tekstu ustawy o samorządzie gminnym, co wymaga uwzględnienia we wszystkich 

projektach uchwał,  w których wskazano w/w ustawę jako podstawę prawną, 

− to zmiana tylko techniczna, jeśli radni nie wyrażą sprzeciwu, to we wszystkich uchwałach zostanie ona 

uwzględniona, 
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− stwierdziła, że nikt z radnych nie wyraził sprzeciwu, co oznacza zgodę Rady Miasta na rozwiązanie 

zaproponowane przez Pana mecenasa. 

 

Ad.2. Przyj ęcie protokołu z sesji Rady Miasta Szczecinek  z dnia 28.08.2017r .  Uwag nie zgłoszono.  

W głosowaniu jawnym Rada Miasta przyjęła w/w protokół z sesji jednogłośnie 18 głosami „za”.  

 

Ad.3.  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przypomniała, że po zmianie porządku obrad odbędzie się posiedzenie Komisji Budżetowo-

Ekonomicznej, ale ma opinię Pana mecenasa Czesława Podkowiaka i Skarbnika Miasta, że Komisji  

nie trzeba zwoływać. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− propozycja zmiany projektu uchwały nie wymaga jakiekolwiek opinii, bo to tylko zmiana techniczna. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− chodzi o wykreślenie w paragrafie 1 numeracji załącznika: „nr 1”  oraz wykreślenie całego paragrafu 3,  

w związku z czym przesunięciu ulegnie numeracja dotychczasowego paragrafu 4 i paragrafu 5, 

−  w paragrafie będzie mowa jedynie o załączniku, bez numeracji tego załącznika, ponieważ po zmianie 

pozostanie tylko jeden załącznik do uchwały; 

− w załączniku dotychczas oznaczonym nr 1 wykreślony zostanie cały dział „700” i cały dział „757”, 

załącznika nr 2 nie będzie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja na posiedzeniu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 5 głosami „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przedstawiła jak będzie brzmiała uchwała, jeśli zmiany zostaną przez Radę Miasta  przyjęte. 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− wnosi o przerwę w obradach i przygotowanie projektu uchwały z proponowanymi zmianami, czyli tak jak 

powinno to wyglądać, ponieważ teraz nie jest to czytelne. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− jeszcze raz przedstawiła propozycję zgłoszonych poprawek. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− w imieniu radnych z Klubu Radnych Razem dla Szczecinka podobnie jak radny Zdzisław Miechowiecki 

wnosi o 10 minutową przerwę w obradach w celu przygotowania nowej wersji projektu uchwały. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zwróciła radnemu uwagę, że nie udzieliła mu głosu. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− w załączniku trzeba wykreślić cały dział „700” i cały dział „757”. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− przychyla się do wniosku radnego Zdzisława Miechowieckiego o przerwę w obradach. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− o godz. 9:25 ogłosiła 5 minutową przerwę w obradach do godz. 9:30.  

 

Obrady zostały wznowione o godz. 9:40. Obecnych 18 radnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− wyjaśniła, że przerwa uległa przedłużeniu ze względów technicznych związanych z wydrukiem nowej 

wersji projektu uchwały dla wszystkich radnych; 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad przedstawioną radnym propozycją poprawek  

w projekcie uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” przyjęła zgłoszone poprawki do projektu 

uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą z uwzględnieniem 

zgłoszonych poprawek. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta   14 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się” i  0 głosach 

„przeciw” podjęła uchwałę: 

Nr XLIX/410/2017 

w sprawie dokonania zmian w bud żecie miasta Szczecinek na 2017 rok. 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie 7 głosami „za”, 

− omówił treść uchwały i przypominał jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 
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W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLIX/411/2017   

w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzi elenia ulg w spłacie nale żności pieni ężnych, 

mających charakter cywilnoprawny, przypadaj ących Miastu Szczecinek lub jego jednostkom 

organizacyjnym, warunków dopuszczalno ści pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowi ć 

będzie pomoc publiczn ą oraz wskazania organów do tego uprawnionych. 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie,   

− Komisja zaopiniowała uchwałę pozytywnie 4 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się”  

i 0 głosach „przeciw”. 

 

Marcin Bedka radny: 

− budynek, który ma być przez Miasto przejęty od Powiatu już jest użytkowany przez SAPiK,  

− ostatnio Miasto przejmuje kolejne budynki, ma wrażenie, że nie wiadomo co z tymi budynkami zrobić, 

− uważa, że Miasto nie jest od wspomagania Starostwa, w pierwszej kolejności należałoby przyjąć od 

Starostwa rozliczenie w pieniądzach. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie zgadza się z radnym, uważa, że samorządy, które od lat ze sobą współpracują powinny sobie 

pomagać, Powiat jest winny Miastu ok. 0,5 mln złotych, ale od wielu lat nie ma wolnych środków na 

uregulowanie tego zobowiązania, 

− częściowo pozostała kwota została przez Powiat zapłacona, ten teren nie jest obecnie Miastu potrzebny, 

dlatego zostanie wystawiony na sprzedaż, organizacje pozarządowe z obiektu przy ul. Kilińskiego 

zostaną przeniesione do budynku przy dworcu PKP po jego wyremontowaniu, 

− Miasto otrzymuje od Powiatu nieruchomość, którą w ciągu najbliższych 2 lat będzie można spieniężyć  

i uzyskać dochód do budżetu. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zwraca uwagę, że to jest Rada Miasta Szczecinek a nie Rada Powiatu, i radni mają patrzeć na każdy 

problem przez pryzmat dobra mieszkańców Szczecinka, 

− przenoszenie organizacji pozarządowych do budynku Dworca PKP może nastąpić niezależnie od tego, 

czy budynek przy ul. Kilińskiego zostanie przez Miasto od Powiatu przejęty czy nie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− nie zgadza się z radnym ponieważ to, że wielu latach rywalizacji pomiędzy Powiatem a Miastem doszło  

w końcu do zgody i współpracy tych samorządów, jej zdaniem także przyczynia się dla dobra 

mieszkańców Szczecinka. 
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Marek Ogrodzi ński radny: 

− w ekonomii to się nazywa barterem, jeśli nie można odzyskać gotówki, to wymiana jednej nieruchomości 

na inną wydaje się rozsądna, 

− to niezwykle dobra lokalizacja nieruchomości, konia z rzędem temu, kto nie chciałby mieć tej 

nieruchomości, 

− uważa proponowane rozwiązanie za bardzo dobry pomysł. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− współpraca jest dobrą rzeczą, ale w tym przypadku Miasto nie ma zysku, ponieważ tam i tak już obecnie 

funkcjonuje SAPiK,  

− jest przeciwny kupowaniu tej nieruchomości. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− Miasto nie kupuje tej nieruchomości, ale ją przejmuje za długi. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− SAPiK funkcjonuje obecnie nie na swoim terenie i nie na obiekcie Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta 14 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”,  

podjęła uchwałę: 

Nr XLIX/412/2017   

w sprawie wyra żenia zgody na nabycie nieruchomo ści od Powiatu Szczecineckiego. 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie,  to nie jest działka samodzielna, 

− Komisja zaopiniowała uchwałę pozytywnie jednogłośnie 7 głosami „za”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 18 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLIX/413/2017   

w sprawie nieodpłatnego nabycia w trybie komunaliza cji nieruchomo ści stanowi ących własno ść  

Skarbu Pa ństwa. 
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Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie,   

− Komisja zaopiniowała uchwałę pozytywnie 6 głosami „za”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 18 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLIX/414/2017   

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie,  Komisja zaopiniowała uchwałę pozytywnie, 

− jednocześnie Komisja zgłasza poprawkę, aby w paragrafie 11 w ust.2 dodać punkt 3) o następującym 

brzmieniu: „udokumentowanego niestosownego i nielicującego z etosem zawodowym nauczyciela 

zachowania  w miejscu pracy lub poza nim”, chodzi o dodanie analogicznego zapisu, jak w paragrafie 

11 ust.1 pkt 3), omyłkowo pominiętego w projekcie uchwały. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zwrócił się z pytaniem do Dyrektora KCUW, na jakiej podstawie były nauczycielom przyznawane dodatki 

w miesiącu wrześniu 2017r. ? 

 

Tomasz Czuk Dyrektor Komunalnego Centrum Usług Wspó lnych w Szczecinku: 

− na podstawie aktualnie dotychczas obowiązującego Regulaminu. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− proponowany obecnie Regulamin będzie też obowiązywał od początku bieżącego roku szkolnego. 

Tomasz Czuk Dyrektor Komunalnego Centrum Usług Wspó lnych w Szczecinku: 

− Regulamin cały czas funkcjonował, ale ze względu na zmianę przepisów prawa i uwagi Wojewody do 

wszystkich samorządów, należało ten Regulamin zaktualizować. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− czyli w miesiącu wrześniu 2017r. opierano się na Regulaminie dotychczasowym,  

− od kiedy będzie więc obowiązywał obecnie proponowany Regulamin ? 
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Tomasz Czuk Dyrektor Komunalnego Centrum Usług Wspó lnych w Szczecinku: 

− wejdzie w życie po upływie 14 dni liczonych od daty opublikowania uchwały w Dzienniku Urzędowym,  

z mocą obowiązującą od 1 września 2017r.  

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− czyli nowy Regulamin od 1 września ? 

 

Tomasz Czuk Dyrektor Komunalnego Centrum Usług Wspó lnych w Szczecinku: 

− tak, ale w pewnym zakresie, w pozostałym od 1 stycznia 2018r. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad zgłoszoną poprawką. 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 18 głosami „za” przyjęła zaproponowaną poprawkę. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą z uwzględnieniem 

zaproponowanej poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta 17 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr XLIX/415/2017 

w sprawie uchwalenia Regu laminu określającego wysokość stawek i szczegółowe zasady 

przyznawania dod atków, szczegó łowy sposób ob li czania wynagrodzenia za god ziny 

pon adwymiarowe i god ziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród i innych świadczeń 

wynikającyc h ze stosunku pracy nauczycieli  w szkołach prowadzonych przez  

Miasto Szczecinek. 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− omówiła projekt uchwały i jej uzasadnienie,   

− Komisja zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  14 głosami „za”,  przy 4 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw”, 

podjęła uchwałę: 

Nr XLIX/416/2017   

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego terenu „Armii Krajowej-1”  

w Szczecinku. 



 10

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− omówiła projekt uchwały i jej uzasadnienie,   

− Komisja przy 4 głosujących zaopiniowała uchwałę pozytywnie 3 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”,  

− 1 osoba – Grażyna Kuszmar poprosiła o wyłączenie jej z udziału w głosowaniu ponieważ jest właścicielką 

działki znajdującej się na obszarze objętym proponowanym planem, 

 

Marcin Bedka radny: 

− zwrócił uwagę, że dla tego terenu nie było dotychczas obowiązującego planu zagospodarowania, 

− tamtejsi mieszkańcy wnieśli o wydanie decyzji o warunkach zabudowy, poprzez podjęcie proponowanej 

uchwały zablokuje się tym mieszkańcom możliwość zrealizowania planowanych inwestycji, 

− nie podoba mu się takie podejście do tego zagadnienia. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− dla tego terenu nie było planu ale obowiązywało studium zagospodarowania przestrzennego, 

wykluczające możliwość wydania decyzji korzystnej dla w/w wnioskodawców, 

− nie prawdą jest, że dopiero ta uchwała uniemożliwi realizację wnioskowanych inwestycji, tego zabraniało 

już wcześniej studium zagospodarowania, 

− brak planu umożliwia jedynie budowę siedliska na danym terenie na potrzeby rolne, 

− to jednak obszar miasta, a nie wsi, trzeba zdać sobie sprawę z tego, że ktoś zgłosił zamiar wybudowania 

tam siedliska, które jednak z siedliskiem rolnym ma niewiele wspólnego, 

− gdyby zezwolić na tym terenie na budownictwo mieszkaniowe, to trzeba byłoby liczyć się  

z konsekwencjami i koniecznością zapewnienia przez Miasto odpowiedniej infrastruktury: drogi, 

oświetlenie, kanalizacja itp. 

− tam są już zlokalizowane hodowle zwierząt i pojawienie się nowych budynków mieszkalnych mogłoby 

spowodować protesty tych nowych mieszkańców wobec dotychczasowych hodowców, 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− nikomu niczego się nie zabiera, tylko porządkuje sytuację prawną, podobnie jak Burmistrz 

Przewodnicząca Rady Miasta ma w tej kwestii odmienne zdanie od radnego Marcina Bedki i uważa, że 

wniosek mieszkańców jest wytrychem zmierzającym do wybudowania budynku mieszkalnego, 

− poza tym dzisiejszy projekt uchwały dotyczy tylko „przystąpienia do sporządzenia planu”, a nie jego 

uchwalenia. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zdaje sobie sprawę, że ma odmienne zdanie od Burmistrza, mieszkańcy też widzą, że Burmistrz uważa, 

iż zawsze wszystko wie lepiej od mieszkańców, co dla nich jest dobre, 
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− w momencie uchwalenia studium weszła w życie ustawa przyjęta jeszcze przez ówcześnie rządzącą 

Platformę Obywatelską, wniosek mieszkańców jest zgodny z prawem, czyli z w/w ustawą uchwaloną 

przez PO, 

− wytrychem jest odmowa wyrażenia zgody na realizację wnioskowanej przez mieszkańców inwestycji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− projekt uchwały dotyczy przystąpienia do sporządzenia planu, uprawnieniem i obowiązkiem Rady Miasta 

jest uchwalanie planu zagospodarowania miasta i Rada Miasta Szczecinek chce z tego prawa 

skorzystać. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− studium zagospodarowania przestrzennego jest przyjmowane uchwałą Rady Miasta, Miasto powinno 

mieć 100% powierzchni objętej planem zagospodarowania, 

− dlatego budowa tzw. „siedliska” na podstawie studium jest pewnym obejściem prawa, 

− siedlisko może być wybudowane tylko na potrzeby rolne, czyli pomieszczenia gospodarcze, np. obory itp. 

− w tych pomieszczeniach nie można realizować funkcji mieszkaniowej, 

− wnioskodawcy nie są żadnymi rolnikami, nie prowadzą żadnej działalności rolniczej, 

− kupili teren, który obecnie wchodzi w obszar Szczecinka, to nie ma nic wspólnego z siedliskiem. 

 

Marcin Bedka radny: 

− ugrupowanie, do którego należy Burmistrz, a które rządziło w Polsce w ostatnich latach mogło  

w uchwalonej przez siebie ustawie zlikwidować zapis umożliwiający budowę siedlisk, 

− uważa, że dobro mieszkańców jest najważniejsze, 

− składa wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− po dopuszczeniu głosów popierających wniosek i głosów przeciwnych, ze względu na brak uwag 

przystąpiła do głosowania nad w/w wnioskiem formalnym. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

postanowiła zamknąć dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania na uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta 14 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 1 głosie „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr XLIX/417/2017   

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 

„Sosnowa” w Szczecinku. 
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Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− omówiła projekt uchwały i jej uzasadnienie,   

− Komisja zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zapytał, czy ze względu na zmianę nazwy ul. 28 Lutego na ul. Warcisława IV nie należałoby również 

dokonać zmiany tytułu proponowanej uchwały ? 

 

Danuta Kowalska Dyrektor Wydziału Planowania Przest rzennego UM Szczecinek: 

− obecnie funkcjonują trzy plany mające w tytułach zapis „28 Lutego”, nie chodzi o ulicę, ale pewien obszar 

miasta, który dotychczas tak był określony, 

− ze względów czysto logistycznych nie powinno się zmieniać tytułów tych uchwał, żeby mieszkańcy 

poszukujący danych planów mogli łatwiej odnaleźć interesujące ich zapisy, 

− dopóki Rada Miasta nie zdecyduje o zmianie planu, nie ma obowiązku zmiany tytułu. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− formalnie na tym etapie nie można zmienić nazwy planu, odrębną kwestią jest ocena merytoryczna 

projektu uchwały, 

− pozostawienie tej nazwy będzie ułatwieniem dla mieszkańców w zlokalizowaniu danej działki. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zmiana planu spowoduje przekształcenie obecnego terenu szkoły na inne cele, przy tak rozwijającej się 

sytuacji odnośnie edukacji w Polsce uważa, że należy poczekać z przekształcaniem tego terenu na 

działki budowlane. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− obecny projekt uchwały nie dotyczy zmiany planu, ale przystąpienia do zmiany planu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uważa, że Miasto ma obowiązek rozpatrzyć wnioski właścicieli terenów dotyczące zapisów w planie 

zagospodarowania przestrzennego, to wniosek Starosty Szczecineckiego, który nie ma obecnie żadnych 

perspektyw na wykorzystanie tego terenu jako obiektu szkolnego, 

− szkoły publiczne będą raczej ograniczały posiadanie swoich obiektów ze względu na przewidywany niż 

demograficzny, zmiana planu umożliwi lepsze zagospodarowanie terenu i budynków. 
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Jacek Pawłowicz radny: 

− chce przypomnieć, że Powiat i Starosta wcześniej ogłaszali wielkie plany dotyczące zagospodarowania 

tych budynków i tego terenu na potrzeby uczelni, miało być tak pięknie i co, wizja nie wyszła, 

− za kilka lat może się okazać, że te obiekty będą spełniać rolę jako szkoła, trzeba te kilka lat poczekać, 

− skoro Starosta przedstawia swoje wizje, które się nie sprawdzają, to Rada Miasta nie powinna uchwalać 

tej uchwały. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− nie będzie księgowym Starosty, to Powiat wie, jakie pieniądze trzeba byłoby „wpakować” w ten obiekt, 

żeby zaczął funkcjonować, dlaczego Miasto ma blokować budownictwo mieszkaniowe, które będzie 

służyło mieszkańcom Szczecinka ? budynek niewykorzystywany ulega degradacji w sposób drastyczny,  

− gdyby Miasto miało ten budynek utrzymywać, to radni powiedzieliby, że to nieekonomiczne, 

− to super, że są możliwości współpracy Miasta ze Starostwem, 

− proponowała uchwała to drzwi do tego, żeby w Szczecinku powstały nowe mieszkania. 

 

Marcin Kaszewski radny: 

− na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności te kwestie były szczegółowo 

omawiane, radnego Marcina Bedkę i opozycję chyba drażni ta dobra współpraca Miasta  ze Starostwem, 

− ale z tej współpracy należy się cieszyć, 

− Burmistrz już na posiedzeniu Komisji wyjaśniał, że Miasto ma nadmiar obiektów szkolnych, 

− poza tym Powiat obecnie ponosi znaczne koszty utrzymania tego obiektu. 

 

Jerzy Kania radny: 

− jako nauczyciel i dyrektor szkoły podlegającej Powiatowi on i radna Edyta Wojnicz chyba najbardziej 

mogą się wypowiedzieć co do rozwoju szkolnictwa w Szczecinku podległego Powiatowi, 

− w najbliższych latach jest mało realne, aby przywrócić funkcję szkolną budynkowi przy ul. Artyleryjskiej, 

− nie wróci się już do poziomu sprzed kilku lat, nie ma tez takiej możliwości, że tam przeniosą się inne 

szkoły, bo wówczas tamte szkoły trzeba byłoby zamknąć, nie ma w tym rozumowaniu logiki. 

 

Marcin Bedka radny: 

− wypowiada się w interesie Szczecinka jak radny Rady Miasta Szczecinek a nie radny powiatowy, 

− teraz terenów budowlanych dla deweloperów w mieście nie brakuje, 

− chciałby wiedzieć, jak szybko i ile razy Burmistrz reaguje w podobny sposób na wnioski mieszkańców  

o zmianę planu zagospodarowania przestrzennego, 

− tylko dlatego, że Miastem i Powiatem rządzi to samo ugrupowanie wniosek Powiatu rozstrzygany jest od 

razu, uważa, że w tym przypadku nie ma potrzeby aż tak się spieszyć, 

− przypomina, że Miasto utrzymuje budynek szkolny SP-6 dotyczący byłego Gimnazjum Nr 1, 

− miały być kolejne uczelnie, ale to nie wyszło, teraz Powiat sprzeda nieruchomość i ten budynek, 

− nie jest jednak radnym powiatowym, dlatego nie widzi sensu przystąpienia do zmiany tego planu, 

− to tylko wizja Starosty. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ten budynek nie jest własnością Miasta, dlatego radny swoje uwagi powinien skierować do Starostwa 

Powiatowego. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− chciał powiedzieć to, co przed chwilą powiedziała Przewodnicząca Rady Miasta, 

− poza tym szkoła tzw. „budowlanka” od 2 lat jest przeniesiona do obiektu przy ul. Koszalińskiej, 

− radny Marcin Bedka nie jest radnym osiedlowym, tylko miejskim i powinien wiedzieć, co się w mieście 

dzieje, radny mówi, żeby poczekać, Burmistrz nie pamięta, czy radny był za czy przeciw wyrażeniu zgody 

na przeniesienie siedziby Komendy Policji, jeśli Polska stanie się np. państwem policyjnym, to według 

rozumowania radnego trzeba będzie więcej budynków dla policji. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− były plany Powiatu, że w tym budynku funkcjonować miała filia Politechniki Koszalińskiej, ale to 

suwerenna decyzja Powiatu, radny chce, aby poczekać z decyzją Rady Miasta, 

− ale dlaczego obecnie procedować nad czymś, co jest nieokreślone, wniosek Starosty jest konkretny, 

chodzi o możliwość zrealizowania budynków mieszkalnych, czyli mieszkań dla wielu rodzin, 

− może radny Marcin Bedka ma inne konkretne propozycje dla Starosty ? jeśli tak, to niech je teraz 

przedstawi, a może Rada Miasta zdecyduje się zmienić zdanie, 

− jeżeli ktoś marzy o tym, że Szczecinek stanie się miasteczkiem akademickim, to jest to marzenie nie do 

zrealizowania, fajnie by było, żeby w Szczecinku było np. kształcenie pielęgniarek, ratowników 

medycznych, ale to leży w gestii Powiatu 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− podziękował radnemu Markowi Ogrodzińskiemu, że wspomniał o marzeniach, bo to Burmistrz mówił 

wcześniej o marzeniu, że Szczecinek będzie miastem akademickim, 

− Burmistrz ironizuje mówiąc o budynku policji przy ul. Polnej, ale Miasto mogło przejąć od policji budynek 

położony przy ówczesnej ul. 28 Lutego, Burmistrz jednak o tym nie pomyślał, nie wiadomo dlaczego? 

− zlikwidowano w Szczecinku szkołę pielęgniarską, może się jednak okazać, że wkrótce szkoła taka będzie 

potrzebna, Starosta powinien się liczyć z pewną odpowiedzialnością za swoje decyzje, 

− Rada Miasta ma dbać o interes mieszkańców Szczecinka a nie całego Powiatu, 

− może się okazać, że ten budynek będzie Miastu potrzebny. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ale to nie jest budynek Miasta. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny Marcin Bedka mówił o zamiarach ściągnięcia do Szczecinka wyższych uczelni, i że jego zdaniem 

nic z tego nie wyszło, ale właśnie dzisiaj odbędzie się na terenie KRONO-AKADEMII inauguracja roku 

akademickiego, 
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− Burmistrz niekoniecznie zgadza się z radnym Markiem Ogrodzińskim, że takie miasto jak Szczecinek  

nie może mieć więcej uczelni, radnych „kosmitów”, którzy nie zauważyli, że w Szczecinku jest już wyższa 

uczelnia, informuje o tym fakcie. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− chodziło mu o to, że Szczecinek nie może być miastem akademickim takim samym jak inne duże ośrodki 

akademickie, chwała, że Politechnika Koszalińska uruchomiła w Szczecinku swój Wydział, 

− uważa, że nic nowego w dyskusji już nie padnie, dlatego składa wniosek formalny o jej zakończenie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− po dopuszczeniu głosów popierających wniosek i głosów przeciwnych, ze względu na brak uwag 

przystąpiła do głosowania nad w/w wnioskiem formalnym. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” 

postanowiła zamknąć dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  14 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę: 

Nr XLIX/418/2017   

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego  

„28 Lutego I-A” w Szczecinku. 

Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Marek Ogrodzi ński Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie,   

− Komisja zaopiniowała uchwałę jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 18 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLIX/419/2017   

w sprawie zniesienia pomników przyrody znajduj ących si ę na terenie miasta Szczecinek. 

Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 
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Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− omówiła projekt uchwały i jej uzasadnienie,  Komisja zaopiniowała uchwałę jednogłośnie pozytywnie  

7 głosami „za”,  

− Agencja opiniująca wydała opinię pozytywną pod warunkiem uwzględnienia zgłoszonych przez Agencję 

uwag,  

− omówiła poszczególne poprawki, których konieczność zasygnalizowała Agencja opiniująca, wszystkie 

uwagi zostały uwzględnione i przedstawione w projekcie proponowanej uchwały. 

 

Renata Rak radna: 

− Program dedykowany jest dla mieszkańców seniorów ze Szczecinka, 

− wskazała, jakie wymogi trzeba będzie spełniać, żeby móc skorzystać z Programu, 

− zaznaczyła, że ważne jest, aby lekarz kierujący pacjenta na zabiegi dokładnie zaznaczył, jakie zabiegi 

będą potrzebne w danym konkretnym przypadku, 

− jest nadzieja, że w wyniku konkursu zostanie wyłonionych kilka podmiotów medycznych do wykonywania 

zadań objętych Programem, co może skrócić czas oczekiwania na rehabilitację, 

− program przewidywany jest na lata 2018-2020, ważnym cele Programu jest na pewno poprawa 

aktywności fizycznej pacjentów, od kiedy Program może zacząć funkcjonować ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− po podjęciu uchwały trzeba będzie od razu przystąpić do wyłonienia podmiotów, które będą ten Program 

realizować, realnie może to nastąpić pod koniec listopada bieżącego roku. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− dziękuje koleżankom radnym za przygotowanie i zaproponowanie tego Programu, 

− NFZ może zabezpieczyć tylko część środków na rehabilitację, ten program daje możliwość pomocy 

większej liczbie osób, to fantastyczna propozycja.  

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Program adresowany jest do seniorów powyżej 65 roku życia. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− dziwi się, że opozycja nie podnosi argumentów, że to nie jest obowiązek Miasta, w pewnych sprawach 

opozycja uważa, że program medyczny nie jest obowiązkiem Miasta, 

− cieszy się, że do przygotowania tego Programu doszło, jeśli oczywiście zostanie on przez Radę Miasta 

przyjęty, ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  17 głosami „za”,  przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw”  

podjęła uchwałę: 

Nr XLIX/420/2017   

w sprawie przyj ęcia programu polityki zdrowotnej pn.: „Rehabilitacj a seniorów-mieszka ńców  

Miasta Szczecinek na lata 2017-2020”. 
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Ad.14. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, 

− Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLIX/421/2017   

w sprawie zmiany statutu Osiedla Słowia ńska-Łódzka w Szczecinku. 

Ad.15. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, 

− Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLIX/422/2017   

w sprawie zmiany statutu Osiedla Mickiewicza-Chełmi ńska w Szczecinku. 

 

Ad.16. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, 

− Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLIX/423/2017   

w sprawie zmiany uchwały o podziale  Miasta Szczeci nek na okr ęgi wyborcze, ustalenia ich granic  

i numerów oraz liczby radnych wybieranych w ka żdym okr ęgu. 

Ad.17. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, 

− Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLIX/424/2017   

w sprawie zmiany uchwały o podziale Miasta Szczecin ek na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wy borczych. 

Ad.18. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, której podjęcie Komisja rekomenduje Radzie Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLIX/425/2017   

w sprawie rozpatrzenia skargi Pani K. Sz. na Dyrekt ora Miejskiego O środka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku.  

Ad.19. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

− uwag nie zgłoszono. 

Obrady opuścił radny Marcin Bedka. Zostało 17 radnych. 

 

Ad.20. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

Jacek Pawłowicz radny: 

− poinformował, że chce złożyć wniosek formalny dotyczący „pisma Prokuratury Okręgowej w Koszalinie  

z dnia 18.07.2017r. zawierającego informację i pouczenie, że uprawnionymi reprezentantami interesu 
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Miasta Szczecinek w śledztwach, które  aktualnie są prowadzone w wyżej wymienionej prokuraturze,  

tj. w sprawie spowodowania szkody w mieniu miasta Szczecinek oraz działania członków władz Miasta 

na jego szkodę”,  

− złożył na ręce Przewodniczącej wniosek, w którym Klub Radnych Razem dla Szczecinka wnioskuje  

„o poddanie pod głosowanie Rady Miasta Szczecinek zgłoszenie Rady Miasta jako w/w reprezentanta 

interesu Miasta Szczecinek w prowadzonych przez Prokuraturę śledztwach”. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− zwrócił uwagę, że nie wiadomo, czy to wniosek do Rady Miasta czy do Burmistrza ? 

− jeżeli do Rady Miasta, to powinien być w formie projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w tytule wniosku adresatem jest Przewodnicząca Rady Miasta Szczecinek. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− zapytał, czy we wniosku radni wskazali podstawę prawną do tego, żeby można było skierować ten 

wniosek przez Przewodniczącą Rady Miasta do dalszego procedowania ? 

− Przewodnicząca Rady Miasta nie ma jednoosobowej kompetencji do rozstrzygnięcia samodzielnie tego 

wniosku, radny powinien przedstawić wyjaśnienie. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− uważa, że wniosek prawidłowo został skierowany do Przewodniczącej Rady Miasta, a chodzi  

o odpowiedź Rady Miasta na przytoczone pismo Prokuratury Okręgowej w Koszalinie w sprawie szkody 

na mieniu Miasta Szczecinka, 

− Przewodnicząca Rady Miasta nie przekazała radnym w/w pisma Prokuratury, radny sam je uzyskał  

w Biurze Rady Miasta, 

− Prokuratura Okręgowa wskazała w w/w piśmie, że Rada Miasta może być w toczących się śledztwach 

reprezentantem interesu Miasta Szczecinek, 

− uważa, że Rada Miasta jak najbardziej powinna zgłosić swój udział. 

 

Czesław Podkowiak mecenas:  

− nie można teraz o tym formalnie zdecydować,  

− najpierw musi być stosowny projekt uchwały w tej kwestii, 

− Przewodnicząca nie reprezentuje Rady Miasta na zewnątrz, to decyzja Rady Miasta, 

− nie są znane przypadki, żeby któryś przewodniczący jakiejkolwiek rady miasta nie mając projektu 

uchwały samodzielnie o takich kwestiach decydował. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zainteresował go fragment wypowiedzi radnego Jacka Pawłowicza o tym, dlaczego radni nie zostali 

poinformowani o piśmie z Prokuratury Okręgowej. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− taka informacja do Urzędu Miasta nie wpłynęła. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− otrzymał to pismo z Urzędu Miasta, okazał to pismo, 

− jest zaskoczony wypowiedzią Przewodniczącej Rady Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− pismo, na które radny się powołuje dotyczy innej sprawy – umorzenia postępowania,  

− o piśmie tym była mowa w pisemnej informacji Przewodniczącej Rady Miasta przedłożoną radnym przed 

poprzednią sesją, 

− opozycja ma możliwość przedłożenia wymaganego w takich przypadkach projektu uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zapytał radnego Jacka Pawłowicza, czy radny ma nieformalne kontakty z Prokuraturą Okręgową  

w Koszalinie? 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− po sesji, o której mówiła Przewodnicząca Rady Miasta, otrzymał z Biura Rady Miasta kopię tego pisma, 

− Przewodnicząca tego pisma radnym nie przekazała, a teraz przed kamerami Przewodnicząca mówi, że 

takiego pisma nie było, zacytował treść pisma Prokuratury Okręgowej w Koszalinie, 

− nie spodziewał się, że przed kamerami Przewodnicząca Rady Miasta będzie wprowadzała radnych  

w błąd, że takiego pisma nie było, jeśli ma być projekt uchwały to będzie, ale najpierw wnosi  

o przegłosowanie przez Radę Miasta, czy jest wola po stronie Rady, żeby Rada Miasta zgłosiła swój 

udział śledztwach w roli reprezentanta interesu Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− wyjaśniła, że pismo było ujęte w pisemnej informacji Przewodniczącej przed poprzednią sesją. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− formalnie teraz nie można przegłosować pytania co do zgody, czy radni są za wnioskiem opozycji, 

− to, że Prokuratura napisała radnym, to nie znaczy, że tak jest, 

− najpierw należy ocenić, czy został naruszony interes Rady czy Gminy, zacytował opinię w podobnej 

sprawie, nie ma możliwości podjęcia przez radnych uchwały w kwestii, aby Przewodnicząca Rady Miasta 

reprezentowała Miasto. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− informacja o piśmie Prokuratury Okręgowej została ujęta w pisemnej informacji Przewodniczącej na sesję 

w dniu 28.08.2017r., z protokołu w/w sesji wynika, że żadnych uwag do tej informacji nie było. 
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Jacek Pawłowicz radny: 

− po zapoznaniu się z tą informacją opozycja była przekonana, że Przewodnicząca Rady Miasta zajmie się 

tą sprawą, i że na następnej sesji odbędzie się głosowanie, czy Rada Miasta zgłasza swój udział  

w śledztwach czy nie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− na poprzedniej sesji uwag w tej sprawie nie było, dzisiaj  jednogłośnie przyjęto w/w protokół z poprzedniej 

sesji także bez żadnych uwag, 

− Przewodnicząca nie potrafi czytać w myślach radnego i nie może zgadywać, o czym była przekonana 

opozycja zapoznając się z przedłożoną pisemną informacją. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny bardzo gładko przeszedł do porządku dziennego nad tym, że najpierw radny powiedział, iż 

Przewodnicząca Rady Miasta zataiła informację, a teraz radny potwierdza, że wiedział o piśmie 

Prokuratury, poza tym, po tym piśmie wpłynęło drugie pismo Prokuratury Okręgowej w Koszalinie o 

umorzeniu śledztwa wobec Burmistrza,  

− Burmistrz zapytał, czy radny ma nieformalne kontakty z Prokuraturą Okręgową – tak lub nie ? 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− nie ma żadnych kontaktów z Prokuraturą Okręgową, prosi, żeby takich rzeczy nie insynuować, 

− przyszło pismo adresowane do radnych, ponownie zacytował jego treść, 

− uważa, że w interesie Miasta jest zgłoszenie udziału Rady Miasta do tych śledztw. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poprosiła opozycję o ewentualne przygotowanie projektu uchwały, 

− poza tym radny powinien ją przeprosić za pomówienie, że zataiła informację. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− proponuje, aby radni opozycji przygotowali projekt uchwały,  

− prawdopodobnie swoją opinię wyda negatywną, 

− jeśli uchwała nie zostanie podjęta radny będzie mógł zgłosić do organu nadzoru, że mecenas wprowadził 

radnych w błąd, a organ nadzoru to oceni. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zapytała radnego Jacka Pawłowicza czy przygotuje projekt uchwały? 

− zapytała, czy radny ją przeprosi? 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− projekt uchwały zostanie zgłoszony,  

− a Przewodniczącej Rady Miasta nie ma za co przepraszać. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poinformowała, że wszyscy radni otrzymali zaproszenie na spotkanie w sprawie propozycji nowej strategii 

rozwoju miasta w dniu 30.10.2017r. w Urzędzie Miasta Szczecinek o godz.12:00, 

− ze względu na brak dalszych uwag przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad.21.  Zapytania radnych. 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− Rada Miasta Szczecinek w dniu 16.10.2015r. podjęła uchwałę o  wykupie od CSI Słowianka budynku 

przy ul. Pilskiej z przeznaczeniem na lokale socjalne, 

− mijają 2 lata a w tym budynku do dnia dzisiejszego nie ruszyły żadne prace adaptacyjno-budowlane, 

− prosi o informację, jaki jest stan obecny, jak daleko zaawansowane są przygotowania do adaptacji tego 

budynku na mieszkania socjalne, których brakuje w Szczecinku. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w projekcie przyszłorocznego budżetu mają być zabezpieczone środki na ten cel, ale to będzie omawiane 

przy pracach nad budżetem na 2018r. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zapytał, czy jest zgoda na użytkowanie Placu Wolności ? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− o jaką zgodę radnemu chodzi ? 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− na Placu były prowadzone prace budowlane, dlatego pyta, czy jest pozwolenie na użytkowanie tego 

Placu ? płytki się zapadały – dlatego istotne jest, czy jest zgoda na użytkowanie ? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− inwestycja jest w trakcie realizacji, jest jeszcze do zrobienia ulica Bartoszewskiego, zawarto z wykonawcą 

porozumienie o częściowym ogrodzeniu ruchu przy częściowym udostępnieniu przejścia, 

− odnośnie fontanny to  inwestycja ta nie została jeszcze ostatecznie odebrana. 

 

Obrady opuścił radny Marcin Bocheński. Zostało 16 radnych. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− prosi o uściślenie, czy jest pozwolenie na użytkowanie Placu wolności, nie chodzi mu o zgodę 

wykonawcy. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny „wie, że gdzieś dzwonią, ale nie wie gdzie”  i sugeruje, że może jest potrzebna jakaś zgoda na 

użytkowanie Placu, jak w przypadku budowy budynku, ale w tym przypadku chodzi o prace w obrębie 

pasa drogowego, wady przy fontannie zostały naprawione, ale inwestycja cały czas jest jeszcze nie 

odebrana, fontanna została wcześniej wykonana niezgodnie z projektem, obecnie wadliwe elementy 

zostały wymienione na zgodne ze specyfikacją i dziś fontanna nie stanowi żadnego zagrożenia, 

− coś radny insynuuje, ale nie wiadomo co, na przyszłość niech radny lepiej się przygotowuje do 

wypowiedzi. 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− zlikwidowana została pracownia astronomiczna, która mieściła się w byłym mieszkaniu Pana Adama 

Giedrysa, obecnie mieszkanie po pracowni zostało wynajęte przez ZGM TBS Sp. z  o.o. w Szczecinku, 

− pracownia posiadała unikatowe wyposażenie: mapy, filmy, zdjęcia, lunety itp.,  

− gdzie jest wyposażenie pracowni i jakie będą dalsze jego losy ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− cała pracownia była użytkowana przez koło astronomiczne,  które z czasem zaczęło funkcjonować  

w coraz mniejszym zakresie, obecnie działalność koła jest odbudowywana, 

− szczegóły dotyczące wyposażenia pracowni zna Dyrektor SAPiK-u, obecny na dzisiejszej sesji. 

 

Kamil Klimek Dyrektor SAPiK: 

− wyposażenie zostało zabezpieczone przez aktualnie działające koło astronomiczne i znajduje się  

w obiekcie SAPiK-u przy ul. Kilińskiego. 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− będzie chciał się spotkać z Dyrektorem SAPiK-u w tej kwestii, 

− chciałby poruszyć kolejną sprawę: Szczecinecka Lokalna Organizacja Turystyczna dysponowała różnym 

sprzętem: rowery ok. 50 szt.; riksze ok. 10 szt.; kajaki ok. 50 szt.; rowerki wodne, smocze łodzie oraz inny 

sprzęt pływający, 

− gdzie jest ten sprzęt, jaki jest stan techniczny tego sprzętu, jak ten sprzęt był wykorzystany w 2017r. ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− część sprzętu ze SzLOT-u Miasto przekazało do OSIR-u. 

 

Maciej Makselon Dyrektor OSiR w Szczecinku: 

− posiada zestawienie tegorocznego wypożyczania sprzętu, 

− zaprasza radnego do OSIR-u w celu udostępnienia radnemu tych danych, 

− większość sprzętu pozostająca w zasobach OSIR była w 2017r. w sezonie letnim udostępniona dla 

użytkowników, dzięki czemu uzyskano przychody z pewną nawiązką, 

− kilka rzeczy wymagało remontu, zostaną udostępnione w przyszłym roku, 
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− taksówki wodne wciąż są w remoncie do końca 2017r, deklarował, że wypłyną one na jezioro w sezonie 

letnim 2017r., ale okazało się, że wymagają większego remontu, niż pierwotnie zakładano, za co 

przeprasza. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− na poprzedniej sierpniowej sesji Rady Miasta padła deklaracja, że do 09.09.2017r. fontanna będzie 

działać, oraz że gdy do 09.09.2017r. nie będzie sprawna, sprawa może się skończyć w sądzie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− ta fontanna jest już sprawna, o czym już mówił dzisiaj Pan Daniel Rak, jest w trakcie ponownego 

rozruchu po naprawie. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− w ubiegłym tygodniu było spotkanie z wykonawca, który postulował, żeby odebrać całość, 

− podjęto jednak decyzję, że odbiór nie nastąpi do wiosennego rozruchu, wykonawca ma zabezpieczyć 

fontannę do tego czasu,  z chwilą pierwszych wiosennych rozruchów nastąpi odbiór, 

− wbudowano obecnie nowe elementy wsporników pod płytami, 

− przestrzeń fontanny nie jest dopuszczona do ruchu kołowego tylko pieszego. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− a więc nie nastąpił odbiór. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odbiór nastąpi na wiosnę. 

 

Paweł Kwak radny: 

− wraca do pytania zadanego na poprzedniej sesji, gdzie Burmistrz powiedział, że Szczecinek nie przystąpi 

do rządowego programu mieszkaniowego, 

− ZGM przeprowadził w tej kwestii ankietę wśród mieszkańców, czy to coś zmienia w tej kwestii? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nic mu o tym nie wiadomo, każdy może robić ankietę na swoje potrzeby, 

− odbyły się spotkania i jakoś nie było zapału do tego pomysłu, 

− w Szczecinku są jeszcze inne podmioty zarządzające mieszkaniami:  AMW, ANR, przez które może być 

ten program realizowany, nie mówi, że to zły program, tylko robiony pośpiesznie. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− podał przykład Jarocina jako miasta, które przystąpiło do tego programu,  

− wiele innych też planuje przystąpienie do realizacji tego programu, podał przykład stawki czynszu za 1m2 

przy tym programie. 

Obrady opuścił radny Jacek Lesiuk. Obecnych 15 radnych. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− ceny za 1m2 stawki czynszu w Polsce są różne, o cenie czynszu dla samorządów decyduje dany 

wojewoda, najpierw należy zbadać, czy jest w mieście grupa docelowa, która byłaby zainteresowana 

takim budownictwem, kiedyś było zainteresowanie TBS-ami, 

− w tej kwestii będzie jako Burmistrz słuchał rekomendacji Dyrektora ZGM, 

− radny nie podał przykładu realizacji tego programu w naszym regionie. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− do programu przystąpiły w naszym regionie takie miasta jak: Świdwin, Wałcz i chyba Koszalin, 

− będzie chciał spotkać się w tej kwestii z Dyrektorem ZGM. 

 

Obrady opuściła radna Małgorzata Kuszmar. Zostało 14 radnych. 

 

Jacek Brynkiewicz radny: 

− podziękował Dyrektorowi OSIR i pracownikom OSiR za pomoc w zorganizowaniu w bieżącym roku 

imprezy lekkoatletycznej w Szczecinku. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− w Szczecinku wiele spółek miejskich prowadzi działalność, która nie leży w gestii tych spółek, albo która 

stanowi konkurencję dla lokalnych przedsiębiorców, np.: hotel, restauracja, PGK ciągniki i przyczepy, 

− jakiś czas temu opozycja pytała o handel rowerami przez Komunikację Miejską, 

− prosi o szczegółową informację dotycząca tej części działalności KM, 

− jakie nakłady zostały poniesione na środki trwałe od czasu rozpoczęcia działalności do dnia dzisiejszego? 

− jakie inne koszty poniosła firma w związku z tą działalnością ? 

− jakie były przychody z tej działalności w poszczególnych latach od czasu rozpoczęcia działalności do dnia 

dzisiejszego ? 

− czy KM ma zysk czy stratę w tej części działalności ? prosi o podanie konkretnych wartości. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie ma przy sobie takich danych, odpowiedź radny otrzyma na piśmie, 

− też nie jest entuzjastą sprzedawania przez Miasto rowerów. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− Burmistrz orientuje się chyba, czy są straty czy zyski? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− były miesiące, gdy były straty i miesiące, gdy były zyski. 

 

Paweł Kwak radny: 

− chodzi o plac zabaw przy ul. Warcisława IV, aby przewidzieć na ten cel środki w budżecie miasta na 

2018r., opozycja rozmawiała w tej kwestii z Prezesem Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyliczenie kosztów realizacji placu zabaw pozostaje w gestii Pani Dyrektor Anny Misty, 

− jeśli Pani Dyrektor uzna to zaproponuje, to środki zostaną zabezpieczone w budżecie miasta na przyszły 

rok, Burmistrz uważa jednak, że Spółdzielnia powinna ponieść nakłady na taki cel, i że Miasto nie 

powinno w tym wyręczać Spółdzielni, od tego są zebrania członków Spółdzielni, żeby naciskać na Zarząd 

Spółdzielni, aby zrealizował plac zabaw. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− podobna sytuacja ma miejsce na Świątkach, zebrano podpisy tamtejszych mieszkańców pod wnioskiem 

o umiejscowienie tam przyrządów do ćwiczeń na świeżym powietrzu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− na Świątkach jest już zestaw do ćwiczeń na powietrzu. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− chodzi mu o starą część Świątek. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− Świątki to mniejsze osiedle, sprzęt już tam jest nad jeziorem i mieszkańcy starej części mogą tam łatwo 

dotrzeć. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− Burmistrz mówi, że Świątki są małe, ale to duży obszar i duże odległości. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag i wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady Rady Miasta zako ńczono o godz. 11:55.   

 

Na tym protokół zakończono. 

 

    Protokołował:                                                                                      Przewodnicząca Rady Miasta: 

    Dariusz Krupski                Katarzyna Dudź 


